
9 Pièces

275 m²

Réf. 84272698

1 390 000 €

Cannes
Maison à vendre (06400)
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Idéalement  située  à  Cannes  (06150)  limite  Mougins,  très  proche  des

commodités,  charmante  maison  de  280m2  avec  une  vue  imprenable

sur la mer et les montagnes.La maison est située sur un terrain joliment

arboré et clôturé de 1100m2.Possibilité d'intégrer une piscine hors sol

avec une terrasse.La maison se compose de 7 chambres spacieuses,

5  salles  de  bains  et  wc,  deux  salons  avec  vue  sur  la  mer,  3  cuisines

entièrement  équipées,  et  plusieurs  terrasses  dont  une sur  le  toit  de  la

maison  pour  profiter  des  couchés  de  soleil.Deux  grands  garages  et  3

places de stationnement complètent le bien.La ...

Ideally  located  in  Cannes  (06150)  near  Mougins,  very  close  to  all  amenities,

charming 280m2 house with breathtaking sea and mountain views.The house is set

in  1100m2 of  beautifully  landscaped and fenced grounds.Possibility  of  integrating

an  above-ground  pool  with  terrace.The  house  features  7  spacious  bedrooms,  5

bathrooms and wc, two living rooms with sea views, 3 fully equipped kitchens, and

several  terraces  including  one  on  the  roof  of  the  house  to  enjoy  the  sunsets.Two

large garages and 3 parking spaces complete the property.Today, the house is laid

out as two large apartments with their ...

OLICA REALTY

8 allée de la pinède  - 06270 VILLENEUVE-LOUBET
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